
KredsmØde den 31.01.24 - referat 

Nyt fro kredsen: 

• Kursus for bæredygtig ledelse bliver udskud til 2025, grundet for få tilmeldinger. Mange kommuner 
har været presset på økonomien. Ved sådan et kursus er det vigtigt, er bæredygtig ledelse der er 
omdrejningspunktet. 

Nyt fra hovedbestyrelse 
• Årsmøde i vejle 18. og 19. april. Husk at tilmelde jer. 
• Pensionssagen har fyldt meget. En kort drøftelse af netop afsluttet oplæg fra PFA. 
• 19. marts deadline for at meddele sit kandidatur til valg i hovedbestyrelsen. Der er tre der er på 

valg. Andreas vil gerne genopstille. 
• Heltidsundervisning-kursus med over 100 tilmeldte 
• Kursus for nye ledere i marts. 0-3 års erfaring i ungdomsskolen. Pt, er der ikke mange tilmeldte. 

Drøftelse af programforårets aktiviteter i leredens, herunder eventuel kredskonference: 
• Evt. færre større arrangementer, så vi ikke er bundet af 4 årlige møder. 
• Forslag — større møder evt. ERFA- grupper hvor man kan inspirere hinanden — hvor man kunne 

invitere evt. sekretærer, koordinatorer og lærer til et større fælles arrangement. Man kunne lave 
teamdage med input, workshops mv. 

• Der er opbakning til at tage et par dage ud til kredskonference. 



Referat af generalforsamling den 31.01.24 
Valg af dirigent og referent. 

Claus Kloster er valgt til dirigent 
Charlotte Nielsine Bøcher er valgt til referent. 

Bestyrelsens retning, 
Vi har besøgt lejre, samt Ung Holbæk, hvor fokus har været ung havn. Onlinemedlemsmøde blev 
aflyst grundet lav tilslutning. Årets sidste medlemsmøde blev holdt i Vordingborg, hvor vi hørte om 
sammenlægning og ikke mindst processen med at flytte til en ny matrikel. 
Der har været svingende tilslutning til medlemsmøderne, fra meget godt til mindre godt. 
Formanden opfordrer til, at man kommer med input til indholdsdelen til kredsmøderne. 
12023 har vi fastholdt vores medlemstal, men vi ser ind i fremtid. hvor det måske vil være faldende. 
Årsberetning er godkendt 

Regnskab 
Mette fremlagde årsregnskabet. 
Der er lavet et budgetforslag 2024. 
Der er bemærkning fra de kritiske revisorer. 
Kommentar fra kredsen: Egenkapitalen kan bruges til evt. kurser, kredskonferencer af evt. længere 
varighed, studieture. 
Regnskabet 2023 er taget til efterretning. 
Budgettet2024 er taget til efterretning. 
Der bakkes op, hvis der bruges penge på internatkursus. 

Indkommende forslog 
Revidering af forretningsordenen for LU Kreds Sjælland. 

Bestyrelsen Ønsker at arbejde med forretningsordenen, så mØdefrekvensen kunne være mere 
fleksibel ift. Indhold, samt ikke være begrænset af  årlige mødegange 

Fastsættelse af kredskontingent 
Forslag er uændret i 2024 
Godkendt 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 
På valg er en kasser og to bestyrelsesmedlemmer 
Mette Fiirgaard Schneefeldt ønsker at genopstille som kasser. Mette er genvalgt 
Andreas Lau ønsker at genopstille som bestyrelsesmedlem. 
Charlotte Nielsine Bøcher ønsker at genopstille som bestyrelsesmedlem. 
Rikke Kyllesbech ønske at opstille som bestyrelsesmedlem. 



Følgende er valgt ved afstemning: 
Charlotte Nielsine Bøcher er valgt 
Rikke Kyllesbech er valgt 

Valg of bestyrelsessuppleanter 

Hanne Mejlstrøm opstiller som 1. suppleant. Valgt 
Rasmus Blichfeldt genopstiller som 2. suppleant. valgt 

Valg af kritiske revisorer 

Morten Romme Ønsker at genopstille. Valgt 
Anne GadeNielsen ønsker at genopstille. Valgt 

Valg af revisorsuppleanter 

Annette Friis stiller op som 1. suppleant. Valgt 
Helle Friis-Mikkelsen stiller op som 2. suppleant. Valgt 

Eventuelt 

Ingen punkter. 

Den 31.01.24-

Referent: C6årlotte Nielsine Bøcher Claus Kloster 


